
Overzicht MOTIES en TOEZEGGINGEN EN ACTIEPUNTEN (o.a. verzoeken om het doen van een voorstel n.a.v. ingekomen stukken) 
OPINIERAAD RUIMTE 2014-2018 (versie 15 januari 2020)

Moties
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

TOEZEGGINGEN EN ACTIEPUNTEN OPINIERAAD RUIMTE 2014-2018

Opinieraad ruimte 12 september  2017

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

deWaal
AFD.OBB

De raad krijgt een terugkoppeling over de procedure (incl. de wijze waarop 
inspraak mogelijk is) m.b.t. de vestiging van de gesloten inrichting in 
Zandvliet zodra meer bekend is. 

2017 Wethouder zegt toe (Ruimte, 23-10) dat 
de raad op de hoogte wordt gebracht van 
verdere ontwikkelingen. 7mei19: nog geen 
nieuwe berichtgeving ontvangen
12nov2019: geen nieuws

De Waal
AFD.OBB

Herstel en behoud van de kerktoren te Woensdrecht: indien er een concreet 
plan is worden de voorwaarden aan de raad voorgelegd. 

jan19: er is nog geen concreet plan. Het 
budget is voorgedragen voor budget-
overheveling en omzetting tot een krediet.
12 nov 2019: geen nieuws

Raad 8 november 2018

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Rapportage voortgang lobby OV Concessie West-Brabant 2022-2029 
(reactie op schriftelijk vraag begroting) 

Op 4 december hebben de fracties en de 
portefeuillehouder hierover gesproken.
Voorstel: afvoeren

Opinieraad ruimte 27 november 2018

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling



Van Agtmaal Resultaten boomveiligheidsonderzoek o.a. Bloemenlaan in Hoogerheide 
wordt aan de raad ter kennis gebracht (n.a.v. klachten bewoners de Roos)

Zie raadsinformatienota zoals aangeboden 
in deze vergadering. 
Voorstel: afvoeren

Opinieraad ruimte 5 februari 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Opinieraad ruimte 28 maart 2019
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Vraagt aan waterleidingbedrijven of zij een voorlichtingsmoment willen 
verzorgen over de (on)mogelijkheden van bodemwarmte winning in de 
gemeente.

28okt19 De regelgeving omtrent 
bodemenergiesystemen is vastgelegd in de 
Provinciale Milieu Verordening (PMV) 
van de Provincie Noord-Brabant. Met 
betrekking tot grondwaterwinning 
/bescherming zijn de waterbedrijven 
uitvoerende partijen. 
Momenteel is de Omgevingsdienst 
Zuidoost Brabant (ODZOB) namens de 
provincie Noord-Brabant voor de gehele 
provincie bezig met het opstellen van de 
uitvoeringsprogramma gebiedsdossiers 
grondwaterwinningen. Hierin zijn de 
bodemenergiesystemen (en bijbehorende 
risico’s) als thema opgenomen. De 
gemeente Woensdrecht heeft de 
provincie/ODZOB verzocht om 
voorlichting m.b.t. 
grondwaterbeschermingsgebieden (en 
bodemenergiesystemen in het bijzonder) 
op te nemen in de 
uitvoeringsprogramma’s.  
Voorstel: afvoeren



Opinieraad ruimte 7 mei 2019
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Waal Extra taken ivm vergunningverlening Verordening Natuurbescherming
Wethouder zegt raadsinformatienota over rapportage OMWB toe 

Opinieraad ruimte 18 juni 2019
Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Raadsinformatienota Inrichting(stekening) carpoolplaats  

Raad 3 juli 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Kielman Informeert de raad na de zomer over de pilot zelf restafval naar de 
milieuparkjes brengen (kilo’s ervaringen etc.) 

Update 3dec19: Raadsinformatienota met 
tussentijdse evaluatie is aangeboden.
Voorstel: afvoeren

Raad 4 juli 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Kielman Beziet of gefaseerd en zo mogelijk met projectsubsidies aanpassing van 
afvalbakken naar gescheiden inzameling mogelijk is

Update: Het gescheiden inzamelen 
middels afvalbakken in het buitengebied is 
een erg kostbare investering. Het inrichten 
van de omgeving met gescheiden 
inzamelfaciliteiten zal ook niet 
automatisch leiden tot een gescheiden 
inzameling aan de achterkant 



(buitendienst),daarbij is de kans op 
vervuilde stromen erg groot. Het 
ombouwen of omwisselen van alle bakken 
naar gescheiden faciliteiten is een 
ontwikkeling die voor de Gemeente 
Woensdrecht financieel niet haalbaar is. 
Onderzocht is daarom of het mogelijk is 
om deze ontwikkeling te bereiken met 
bestaande middelen en voorzieningen, dit 
middels een optimalisatie van het 
afvalbakkenbeleid en verplaatsen van 
afvalbakken en tevens anders benutten.

In samenwerking met Nederland Schoon is 
een schouw uitgevoerd in het 
winkelgebied van Hoogerheide op de 
bestaande prullenbakken. Middels deze 
Schouw is een plan van aanpak opgesteld 
voor het optimaliseren van de locaties en 
het eventueel toebedelen van nieuwe 
functies voor bestaande bakken (voor 
bijvoorbeeld het inzamelen van een andere 
fractie). Om te kijken welke fracties 
interessant zijn voor gescheiden 
inzameling is een onderzoek gedaan (voor 
het specifieke gebied) naar de inhoud van 
de bakken. De Gemeente wacht 
momenteel op het rapport met de 
resultaten.

Op basis van deze resultaten kunnen 
locaties worden aangewezen (hotspots) die 
geschikt zijn voor gescheiden inzameling.
De resultaten met betrekking tot de inhoud 
moeten uitwijzen welke fracties hier 
kunnen worden ingezameld.



Opinieraad Ruimte 10 september 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

Van Agtmaal Informeert de raad middels een raadsinformatienota over de besteding van 
IDOP gelden die door de raad zijn vrijgegeven inclusief de motivering van 
de afweging bij de beoordeling van de verschillende initiatieven 

Dit betreft een beslispunt wat al genomen 
is. Jaarlijks na het boekjaar wordt de raad 
dmv een raadsinformatienota 
geinformeerd. 2019 komt er aan. 
Voorstel: afvoeren

Opinieraad Ruimte 22 oktober 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Waal Brengt brief aan Vivoo inzake sportparkontwikkeling ter kennis van de 
raad 

12dec19: Gesprek is gehouden wordt voor 
het einde van het jaar gehouden. Voorstel 
volgt mogelijk medio 2020.
Voorstel :afvoeren

Opinieraad Ruimte 26 november 2019

Portefeuille-
houder

Toezegging/actiepunt (fractie(s) en fractielid) termijn Toelichting stand van zaken/ 
afdoening/wijze van terugkoppeling

De Waal Was-wordt lijst bij de nota grondbeleid en grondprijzenbeleid 
Wethouder probeert een overzicht voor de raad van 12 december te 
verstrekken 

Dit overzicht is op 9 december aan de 
vergaderstukken toegevoegd, en 
medegedeeld via de dagmail
Voorstel: afvoeren. 

De Waal Nota grondbeleid/grondprijzenbeleid
Openstaande vragen van de fractie ABZ worden schriftelijke beantwoord. 
(Hoeveel starters zijn er doorgestart per bepaalde tijd toen er nog gebruik 
gemaakt werd van de starterslening?/Welke gronden hebben wij als 
gemeente voorhanden om evt. invulling aan een erfpachtregeling te geven? 

Zie onderstaand antwoord dat is verspreid 
dagmail van 9 december 2019
Vraag 1
Hoeveel starters zijn er doorgestart per 
bepaalde tijd toen er nog gebruik gemaakt 
werd van de starterslening?
Antwoord:
1. De starterslening loopt tot nu toe nog en 

er wordt nog steeds gebruik van gemaakt. 



2. Starters op de woningmarkt starten niet 
door, maar beginnen hun wooncarrière 
op de koopmarkt.

Sinds 1 januari 2014 is er een Verordening 
Starterslening van kracht in de gemeente 
Woensdrecht sindsdien is er per jaar een 
aantal leningen verstrekt (zie overzicht 
hieronder).

Jaar Aantal leningen verstrekt
2014 5
2015 12
2016 2
2017 1
2018 10
2019 6 (nog 4 in behandeling)

Vraag 2 
Welke gronden hebben wij als gemeente 
voorhanden om evt. invulling aan een 
erfpachtregeling te geven?
 Antwoord:
De gemeente kiest voor situationeel 
grondbeleid: faciliterend waar het kan, en 
actiefwaar het moet of gewenst is. 
Doelstelling van de gemeente is om een 
maximaal maatschappelijk rendement te 
behalen, binnen een optimaal financieel 
resultaat.
Voor nieuwe locaties en ontwikkelingen 
maken we per locatie de afweging wat de 
juiste ontwikkelstrategie is. Op voorhand is 
niet aan te geven welke gronden voorhanden 
zijn voor een eventuele erfpachtregeling
Voorstel: afvoeren



Kielman N.a.v. het gesprek over de ontwerp motie Ja/Ja sticker zegt de wethouder 
toe meer aandacht te besteden aan de communicatie rondom drukwerken. 

Kielman N.a.v. het gesprek over de ontwerp motie Ja/Ja zegt de wethouder nadere 
informatie toe over de afvalfracties in het restafval. 

Eerstvolgende actualisatie:  23 februari 2020


